
Z Á P I S 

 16. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 6. září 2022 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR 

Jednání 16. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Informace o postupu prací při pořízení změny č. 2 ÚP Soběslav 

2. Dotace Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy nenecháme II“ 

3. Výběrové řízení – parkoviště Na Ohradách 

4. Pozemky, smlouvy 

a) FO/23/2022 – veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace (M. Oubramová Radová – 

Kreativ, Spolek RC Sobík – Vítej, podzime!) 

b) OOSM/68/2022 – Rosa L., Novotná M., Kovář J. – dohoda o zrušení věcného 

břemene 

5. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 15. jednání RM ze dne 23. srpna 2022 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Informace o postupu prací při pořízení změny č. 2 ÚP Soběslav 

Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče 

OVRR MěÚ, která byla přítomna jednání RM 

Příloha: OVRR/4/2022 

RM za účasti Ing. arch. D. Buzu projednala informaci o postupu prací na pořízení změny č. 2 

ÚP Soběslav. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/222/2022. 

2.  Dotace Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy nenecháme II“ 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/31/2022 

Předložena informace o dotačním programu Jihočeského kraje zaměřeného na podporu 

důchodců a rodin s dětmi. RM souhlasila s podáním žádosti do tohoto dotačního programu, 

tato záležitost bude projednána na jednání zastupitelstva města po zvolení nového ZM. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/223/2022. 

3.  Výběrové řízení – parkoviště Na Ohradách 

Tento bod bude projednán na příštím jednání RM. 
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4.  Pozemky, smlouvy 

Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace (M. Oubramová Radová – Kreativ Soběslav 

ZIMA 2022, Spolek RC Sobík – Vítej, podzime!) 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/23/2022 

Předložen návrh na uzavření veřejnoprávních smluv na výše uvedené akce. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/224/2022. 

Rosa L., Novotná M., Kovář J. – dohoda o zrušení věcného břemene 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/68/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené dohody. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/225/2022. 

5.  Různé 

Obsazování bytů v DPS 

Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 

Příloha: SZO/4/2022 

Předložen návrh sociálně zdravotní komise RM ze dne 31. 8. 2022 na obsazení uvolněných 

bytů v Domě s pečovatelskou službou v Mrázkově ulici čp. 745/III a ul. Na Pršíně čp. 7/II.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/226/2022. 

ZŠ Komenského – žádost o souhlas s podáním žádosti do dotačního programu IROP 

(„Modernizace stávající konektivity ve škole“), žádost o předfinancování 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/29/2022 

Předložena výše uvedená žádost ředitele ZŠ Komenského Mgr. J. Holase. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/227/2022. 

Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav – smlouva o dílo (oprava balkonu v Senior-domě) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh SOD 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy o dílo spolu s návrhem na její uzavření. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/228/2022. 

Vánoční čas v Soběslavi 2022 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – předsedkyně Komise kultury, školství a cestovního ruchu 

RM 

Příloha: Návrh akce „Vánoční čas v Soběslavi 2022“ 

Předložen návrh programu kulturních akcí pořádaných v době adventních svátků 2022 včetně 

předpokládaných nákladů zpracovaný Komisí školství, kultury a cestovního ruchu RM ve 

spolupráci s KDMS. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/229/2022. 

Mmcité, a. s., Bílovice – smlouva o dílo (cyklopřístřešek u výpravní budovy) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/230/2022. 
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Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 

 Pozvání členů RM na slavnostní otevření výpravní budovy, které se uskuteční v pátek 

9. 9. 2022 v 10:30 hodin společně s prezentací nového železničního koridoru v úseku 

Doubí u Tábora – Soběslav za účasti ministra dopravy ČR a generálního ředitele SŽ.  

Dále RM vzala na vědomí informace místostarosty města týkající se: 

 Návrhu vybavení dětského hřiště u hřbitova. Výsledek výběrového řízení bude 

předložen na příštím jednání RM. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 Pozval členy RM na Soběslavské slavnosti v sobotu 17. 9. 2022. V pátek 16. 9. 2022 

ve 21:00 hodin se na nádvoří KD uskuteční koncert skupiny Divokej Bill. 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o jednání Finančního výboru ZM uskutečněného 5. 9. 2022. 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:20 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


